
 

 
 

 

Poznań, 26 października 2017 r. 

 

 

Interpelacja 

ws. montażu dodatkowych tablic ITS na poziomie 0 oraz -1 Ronda Kaponiera 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Rondo Kaponiera jest jednym z najważniejszych węzłów przesiadkowych w Poznaniu. 

Wybudowanie poziomu -2 w znaczący sposób pomogło rozładować ruch tramwajowy, jednak 

spowodowało też pewne utrudnienia dla pasażerów. Dawniej osoby pragnące dostać się z 

Ronda Kaponiera na Winogrady i Piątkowo, aby jechać najbliższym tramwajem, musiały 

czekać na jednym przystanku, mając do dyspozycji kilka linii. Obecnie czekając na poziomie 

0 mają do dyspozycji tylko tramwaj nr 15 i nie mają oni możliwości sprawdzenia, czy np. 

tramwaj linii 12 lub 14 nie odjeżdża wcześniej z poziomu -2. Wydaje się więc być zasadnym 

zamontowanie tablic ITS na poziomie -1, na których byłyby informacje o odjeżdżających 

tramwajach. Ułatwiłoby to podróżnym podjęcie decyzji, czy iść na górę, czy zejść na poziom 

-2. Ponadto montaż dodatkowych tablic ITS na poziomie 0 informujących, o których 

godzinach odjeżdżają tramwaje z niższego poziomu, także byłby bardzo przydatny. 

W związku z powyższym uprzejmie proszę o rozważenie tej propozycji, a w 

przypadku pozytywnej opinii Pana Prezydenta w tym temacie, wdrożenie jej bądź 

zapewnienie w budżecie miasta na przyszły rok odpowiednich środków na jej realizację. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


